



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

25/22

17 June 2022

CHRISTMAS ISLAND LOCAL HERITAGE SURVEY

The WA Heritage Act (2018) will apply to Christmas Island from 1st July 2022. This WA Act will complement the existing *Commonwealth Environmental Protection and Biodiversity Conservation Act (1999)* by giving local control over some heritage sites and matters.

Part of the new obligations requires the Shire to create a 'Local Heritage Survey' list, which is a list of all the places of heritage and historical value to Christmas Islanders.

Residents are invited to nominate places, buildings and built forms to be included on this Local Heritage Survey. An entry on the Local Heritage Survey would have some oversight of protection.

Residents have until Monday 11th July 2022 to make their submissions to the Shire CEO at shire.ceo@shire.gov.cx , or by PO Box 863. Members of the public can also make a time to talk to the Manager of Governance and Research by making an appointment at 9164 8300 during office hours to assist.

All submissions need a location and some reasons why you consider your nomination for the Local Heritage Survey should be included.

Please note that the Commonwealth Heritage List on the EPBC Act (1999) is still in effect, and many major places of conservation value are already on this list. The 'Local Heritage Survey' provides residents of an area to nominate locations that they consider to be locally important and worthy of consideration for heritage preservation.

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡政府
公告

25/22

2022年6月17日

圣诞岛地方遗产调查

《西澳遗产地法案》（2018年）将于2022年7月1日起适用于圣诞岛。

该《西澳法案》将补充现有的《英联邦环境保护和生物多样性保护法案》（1999年），给予当地对一些遗产地和事项的控制。新义务的一部分要求夏尔郡制定一份“当地遗产调查”清单，该清单列出了圣诞岛居民的所有遗产地和历史价值。

我们邀请本地居民提名地方、建筑和建筑形式，以纳入本次的当地遗产地调查。进入当地遗产地调查清单能够对该地的保护工作增强一些监督。

居民必须在2022年7月11日星期一之前通过以下邮件 ceo@shire.gov.cx，或通过邮政信箱863向郡首席执行官提交意见。公众成员也可以在办公时间拨打9164 8300与治理和研究经理交谈，以提供帮助。所有提交的材料都需要列明一个地点，并应包括您考虑提名参加当地遗产调查的一些原因。

请注意，EPBC法案（1999年）中的联邦遗产清单仍然有效，许多具有保护价值的主要地点已经在该清单上。“当地遗产调查”为某一地区的居民提供了他们认为在当地重要且值得考虑的遗产保护地点。

David Price
首席执行官



SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS AWAM

25/22

17 Jun 2022

SURVEI WARISAN TEMPATAN PULAU KRISMAS

Akta Warisan WA (2018) akan diaplikasikan untuk Pulau Krismas mulai 1 Julai 2022. Akta WA ini akan melengkapkan *Akta Perlindungan Alam Sekitar dan Pemuliharaan Biodiversiti Komanwel (1999)* yang sudah berwujud dengan memberikan kawalan tempatan atas beberapa tapak-tapak dan hal-hal warisan.

Sebahagian daripada kewajipan baharu ini memerlukan Shire untuk membuat senarai 'Survei Warisan Tempatan', yang merupakan senarai semua tempat-tempat warisan dan nilai sejarahnya terhadap Penduduk-Penduduk Pulau Krismas.

Penduduk-Penduduk dijemput untuk mencalonkan tempat-tempat, bangunan-bangunan dan binaan-binaan untuk dimasukkan dalam Survei Warisan Tempatan ini. Entri pada sebuah Survei Warisan Tempatan akan mempunyai sedikit perkawalan terhadap perlingkungannya.

Penduduk-penduduk mempunyai waktu sehingga hari Isnin 11 Julai 2022 untuk membuat penyerahan kepada CEO Shire di shire.ceo@shire.gov.cx, atau melalui PO Box 863. Sesiapa pun juga boleh meluangkan masa untuk bercakap dengan Pengurus Tadbir Urus dan Penyelidikan dengan membuat temujanji di 9164 8300 pada waktu ofis untuk membantu.

Semua penyerahan memerlukan lokasi dan beberapa sebab mengapa anda menganggap pencalonan anda untuk Survei Warisan Tempatan perlu disertakan.

Sila ambil perhatian bahawa Senarai Warisan Komanwel pada Akta EPBC (1999) masih berkuasa, dan banyak tempat nilai pemuliharaan utama sudah ada dalam senarai ini. 'Survei Warisan Tempatan' menyediakan penduduk-penduduk dari satu kawasan untuk mencalonkan lokasi yang mereka anggap sebagai tempatan yang penting dan layak dipertimbangkan untuk pemeliharaan warisan.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif